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Nyhetsbrev – 20.juni, 2024 

Etterstadgata 6 - fra industri- og verkstedbygg til et yrende kultur- 
og aktivitetshus? 
 

 

 
 

Siden sist  
Som avslutning på det forrige nyhetsbrevet i april inviterte vi til folkemøte og nytt 
verksted i etterkant av velets årsmøte 11. april. Temaet denne gangen var en 



	

	

	

	

	
	 	

2	

videreutvikling av de mange idéene som kom frem på det forrige verkstedet 28. mars 
2023. Kveldens tema og intensjon var å få nedsatt noen arbeidsgrupper rundt ulike 
tema. Etter en kort oppdatering om status v/Berit Skarholt, styreleder Vålerenga 
bydelshus, samlet deltakerne seg rundt tre «tematiske stasjoner» som var:  
 

1. Innhold og program for bygget 
2. Midlertidige aktiviteter, events og videre mobilisering 
3. Organisasjonsmodeller og finansiering 

 
Verkstedet er dokumentert i en verkstedprotokoll og det er nå etablert to 
arbeidsgrupper. De som arbeider videre med midlertidige aktiviteter og events hadde 
sitt første møte 22. april – dette sammen med representanter fra Vålerenga historielag, 
da det ble besluttet at «Etterstadgata 6 – før-nå og i fremtiden» skal være et av flere tema 
på historielagets fotoutstilling 12 – 13. oktober. Andre forslag det arbeides videre med i 
denne gruppen er blant annet å arrangere en nabolagsmiddag og gatefest i 
Etterstadgata våren 2025.  
 
12. april hadde vi en første uforpliktende samtale med to lærere fra Arkitekt- og 
designhøgskolen for å drøfte ulike muligheter for hvordan både design- og 
arkitektstudenter kan koples inn når vi vet mer om prosessen med å overta huset. 
 
Vi har opprettholdt kontakten med kommunen sentralt. Videre status for saken i 
EBY/Kulturetaten er at EBY utreder videre. Vi har sendt et notat til EBY med en del 
utfyllende opplysninger om arbeidet vårt 29.4.2024.  
 
I mai og juni sang to av de lokale korene en trall for Etterstadgata 6 i håp om at det blir et 
nabolagshus: 
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27. mai var Vålerenga bydelshus og arbeidet med Etterstadgata 6 case på workshop i 
prosjektet «Fremtidens nabolagshus i fortidens bygg»	(som er i regi av blant annet 
SoSentral og Oslo Met. https://socentral.slite.page/p/bRKXUk-NQV6RL_/Fremtidens-
nabolagshus ). Vi fikk mange innspill til ulike driftsmodeller for huset – og fordeler og 
ulemper med disse. Vi har fått treffe andre nabolagshus i vårens workshopserie til 
gjensidig inspirasjon.  

18. juni hadde vi et første uforpliktende møte med Sparebankstiftelsen mht eventuell 
støtte. 

Vi har hatt møter med flere enkeltpersoner, som har tatt kontakt med oss for å høre mer 
om prosjektet og drøfte hva de kan bidra med i de etablerte arbeidsgruppene. 

Vi er i kontakt med bydel Gamle Oslo som ønsker å ha et møte med oss etter 
sommerferien for å drøfte mulig samarbeid 

Videre fremover vil vi: 
• Videreføre dialogen med EBY om overtakelsen. 
• Videreføre dialogen med OBOS og Kirkens Bymisjon for å sikre en god og 

helhetlig løsning for hele kvartalet. 
• Videre mobilisering mht arbeidsgrupper  
• Arbeide videre med finansieringen, undersøke andre støtteordninger og 

muligheter for finansiering. 
• Vi vil orientere om arbeidet fortløpende, blant annet i form av nyhetsbrev.  

 
Vi registrerer et bredt og sterkt engasjement omkring prosjektet. Det er mye å ta fatt i 
framover og mobilisering av folk til ulike arbeidsgrupper blir spesielt viktig. 
 
Dersom du vil være med i en av de ovennevnte arbeidsgruppene ta kontakt med 
oss! 
 
Spre gjerne informasjonen til andre i ditt nettverk og nabolag. 
Interesserte kan ta kontakt med: 
Berit Skarholt, styreleder Vålerenga bydelshus: berit.skarholt@wemail.no  
Kirsten Paaby, styremedlem: paaby.kirsten@gmail.com  
 
På vegne av styret i Vålerenga bydelshus og interimsstyre Etterstadgata 6 
 
Berit Skarholt, styreleder og Kirsten Paaby, styremedlem og leder av bydelshusets 
grønne kulturgruppe. 	
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